
4. zasedání školské rady 29. 5. 2023 

Přítomni:  

Alena Kuželová, Dis (starostka města) 
Ing. Pavel Šubr – předseda ŠR 
Mgr. Lidmila Grohová 
Mgr. Štěpánka Beránková 
Pavel Janák 
Zlata Fofová 
Hosté: Mgr. Miroslava Brychtová  

Program: 

1. Informace o zápisu do prvních tříd 
2. Informace o ukrajinských žácích ve škole 
3. Informace o aktivitách školy 
4. Informace z města 
5. Různé, diskuse 

 

Na začátku jednání přivítal předseda ŠR Ing. Pavel Šubr všechny přítomné a seznámil je s programem 
jednání. Ten byl členům ŠR zaslán jako součást pozvánky. Program byl odsouhlasen. 

 

1. Informace o zápisu do prvních tříd 

Slova se ujala paní ředitelka Mgr. Miroslava Brychtová, která účastníky jednání seznámila s průběhem 

zápisu do 1. tříd, ke kterému přišlo 49 zákonných zástupců (39 přijatých žáků z toho jsou 4 ukrajinští žáci, 

10 žáků s odkladem). 

V loňském roce škola zorganizovala odpoledne pro předškoláky, v letošním roce ve spolupráci s mateřskou 

školou chystá dopoledne plné her, a naváže tak na program pro předškoláky realizovaný ve třídách.  

ŠR vzala informaci na vědomí. 

2. Informace o ukrajinských žácích ve škole 

Paní ředitelka uvedla, že z 424 žáků je 21 žáků z Ukrajiny. 4 žáci v průběhu roku odešli a 5 žáků přišlo. Tito 

žáci přešli z jiné školy a měli již zvládnuté základy českého jazyka. Z devátých ročníků odchází 2 žáci, kteří 

byli přijati na maturitní obory. K 31. květnu byly ukončeny hodiny českého jazyka pro 2 skupiny 

ukrajinských žáků, třetí skupina (nejmladší žáci) pokračuje do června. S některými zákonnými zástupci škola 

projednává vysokou absenci žáků. Pro žáka ze 4. třídy škola zajistila asistentku na odpoledne, a 

minimalizovala tak žákovy problémy. 



ŠR vzala informaci na vědomí.  

3. Informace o aktivitách školy 

Paní ředitelka seznámila přítomné s projekty, do kterých je škola zapojena (JAK – školní psycholožka, 

asistentka pro znevýhodněné děti (od září), tandemová výuka, školení pedagogů, …), Mobilní učebna, 

Obědy do škol – 22 žáků, programy zaměřené na prevenci. Dále paní ředitelka předložila výčet 

realizovaných akcí: kurzy plavání, lyžařský kurz, sportovní kurzy pro žáky 8. a 9. ročníků, zahraniční zájezd 

do Anglie (54 žáků 8. a 9. ročníků), zpívání při rozsvěcení vánočních stromů v Lázních Bělohradě a 

v Mlázovicích, Zpívání na školním dvoře, program při zahájení lázeňské sezóny, účast žáků na vzpomínkové 

akci na Olgu Havlovou. Mezi chystanými akcemi byly zmíněny: Ochrana člověka za mimořádných událostí 

na 2. stupni (1. pomoc - spolupráce s neziskovou organizací), psi z Valdic pro žáky 4. - 5. tříd), Poruchy 

příjmu potravy (beseda, spolupráce s žákyněmi ze Střední zdravotnické školy Trutnov).  

ŠR vzala informaci na vědomí.  

4. Informace z města 

Paní starostka poděkovala za účast žáků na akcích pořádaných městem a nabídla škole k využití 

multifunkční místnost v prostorách městského úřadu. Dále přítomné seznámila se současným stavem 

projektu na rekonstrukci školní jídelny, kterým se zabývá vedoucí investičního oddělení (čeká na nabídky od 

projektantů), a s plánovanou opravou tělocvičny (bude rozhodnuto v půlce června). 

ŠR vzala informaci na vědomí. 

5.Různé, diskuse 

- přijímací řízení: z 5. tříd bylo 7 žáků přijato ke studiu na osmiletá gymnázia (Nová Paka, Hořice); z 8. a 9. 

tříd byli žáci přijati ke studiu v prvním kole 

- do 6. tříd přijato 5 dětí z Lužan (v září se uskuteční adaptační kurzy – program na přijetí nových žáků, 

stmelení kolektivu) 

- školní akademie je nahrazena vánočními programy (Zpívání na školním dvoře) 

- škola spolupracuje s Domovem dětí a mládeže Stonožka Nová Paka a bude i v dalším školním roce 

realizovat volnočasové kroužky (v letošním školním roce se otevřely 3 kroužky: gymnastika, tanec, 

Ekohrdina) 

- kapacita školy (cca 5 žáků na třídu) 



- změna volitelných předmětů pro žáky 6. - 9. tříd (akcentovány výchovy), nabídka projektu Pozvěte 

dobrovolníky z praxe 

- spolupráce se školami: Střední průmyslová škola Jičín, Střední škola gastronomie a služeb Nová Paka 

- diskuse o zřízení nízkoprahového centra ve městě (spolupráce s Oblastní charitou Jičín) 

ŠR vzala informace na vědomí. 

Zapsala: Štěpánka Beránková 

Schválil: Pavel Šubr 

 


